
         M E S T S K É     Z A S T U P I T E Ľ S T V O     S P I Š S K É      V L A C H Y 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
                                            
                                                       Z Á P I S N I C A 
 
z 3. mimoriadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Spišských Vlachoch, 
konaného dňa 3. apríla 2007 
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------
- 
 
Prítomní:   Primátor mesta:   Ľubomír Fifik 
 
                   Poslanci MsZ:      Mgr. Vladimír Baloga 
                                                  Mgr. Štefan Blaščák 
                                                  Ján Čurilla 
                                                  Mária Chudíková 
                                                  Ing. Juraj Jánošík 
                                                  Ing.  Michal Kiššák 
                                                  Mgr. Ján Kočiš 
                                                  Ing. Jozef Repaský 
                  Hlavný kontrolór:  Ing. František Stanislav 
                  Prednosta MsÚ:     Mária Džugasová 
                  Neprítomní poslanci:  Vladimír Grega, osprav. 
                                                        Ing. Ladislav Šterbinský, osprav. 
                                                        Michal Vaľko, osprav. 
 
Program rokovania:  1. Otvorenie 
                                     2. Návrh na kúpu nehnuteľnosti do vlastníctva Mesta 
                                     3. Rôzne 
                                     4. Uznesenie 
                                     5. Záver 
                           
 
 
K bodu 1 
        Mimoriadne zasadnutie Mestkého zastupiteľstva zvolal a viedol primátor pán Ľubomír 
Fifik. Po schválení programu určil overovateľov zápisnice pánov Mgr. Vladimíra Balogu a 
Mgr. Štefana Blaščáka. Do návrhovej komisie boli zvolení poslanci pani Mária Chudíková, 
zástupkyňa primátora, páni Ján Čurilla  a Ing. Juraj Jánošík, za zapisovateľku bola určená 
prednostka MsÚ Mária Džugasová. 
 
K bodu 2 
       Primátor oboznámil poslancov s návrhom na kúpu nehnuteľnosti rodinného domu s 
pozemkom na ulici Jilemnického 332/21,  ktorý v súvislosti so zabránením zgrupovaniu 
neprispôsobivých rodín z iných obcí, ktorí majú veľký záujem na kúpe tohto objektu v strede 
mesta,  môže mesto poriešiť spôsobom kúpy pre vlastnú potrebu. Návrh primátora znie po 
menšej úprave poskytnúť dom na prenájom našim občanom. 
                                                                           
 Mgr. V.Baloga - z obidvoch strán sú prázdne domy. Ako vieme, keď kúpia cigáni jeden dom, 



                           po krátkom čase kúpia aj susedný prázdny dom, lebo sú lacné 
Ing. M.Kiššák - prostriedky nemáme ani v návrhu rozpočtu na tento rok, pamätajme, že sme 
                         v provizóriu, 
                       - pred ľuďmi s tým veľmi neobstojíme, lebo aj ostatní budú chcieť využiť to, 
                         že  budú chcieť predať staré domy cigánom s vedomím, že ho radšej kúpi 
                         mesto, 
Ing. Stanislav, hlavný kontrolór - na fonde rozvoja bývania máme v súčasnosti veľmi málo 
                        prostriedkov po tom, čo sme ich použili  na pôžičku Mestským lesom a 
                        majektom, s.r.o.,   
Ján Čurilla, predseda komisie výstavby, ŽPaD - navrhoval dom aj s pozemkom kúpiť,  zbúrať 
                    všetky stavby na pozemku a ponúknuť na výstavbu nového rodinného domu,  
                    pričom podobne postupovať aj s ďalšími starými domami na tejto ulici, ktoré 
                    budú na predaj. Ide o lukratívne umiestnenie pozemkov a v krátkej budúcnosti 
                    by tam mohla vyrásť pekná ulica blízko stredu mesta, 
Ing. M.Kiššák - tento návrh podporuje,  mestom vynaložené prostriedky sa vrátia už možno 
                          v cene pozemku  keď nie tohto roku, tak na budúci, 
Ján Čurilla - pokúsi sa dostať tento návrh ešte do zapracovania do územného plánu mesta 
                     aj do Koncepcie hospodárskeho a sociáneho rozvoja mesta, 
                   - návrh na zmapovanie starých domov  s pozemkami nielen na Jilemnického ulici  
                     ale v celom meste a ponúkať ich na výstavbu  nových rodinných domov, 
 
 
K bodu 3 
primátor -  informoval o problematike odpadov v početnej rómskej rodine na Vajanského 64, 
                  všetok odpad ukladajú do vykopanej jamy, čím hrozí kontaminovanie spodnej 
                  vody hlavne u bezprostredných susedov,  a vyzval poslancov na fyzickú obhliadku 
               - veľkoobjemové kontajnery pre jarný a jesenný zber - problémové  a finančne pre   
                 mesto  náročné zberanie odpadu, 
 
Ing. M.Kiššák - požiadal primátora o urgovanie spracovania územného plánu mesta a 
                          koncepcie HSR mesta, obnoviť zmluvy so spracovateľmi, ak tie neboli 
                          aktualizované alebo obnovené, urýchliť predloženie materiálov na schválenie 
                          v najbližších  termínoch, 
                       - návrh na stretnutie poslancov a primátora hneď po Veľkej noci k vytýčeniu 
 
 
                         priorít mesta v tomto roku a v celom volebnom období, vybrať niekoľko 
                         aktivít, ktoré sme schopní realizovať v tomto roku, resp. vo volebnom období, 
 
Ing. Stanislav - pripomenul poslancom zapracovanie návrhov do rozpočtu aj pre roky 2008 a  
                         2009, ktoré máme mať vypracované už teraz, 
 
Ing. M.Kiššák - finančné náklady jerného a jesenného zberu sú započítané pre občana v cene 
                          za likvidáciu odpadu, podľa riadnych prepočtov by takéto akcie nemali byť  
                          pre mesto stratové. 
 
K bodu 4,  5 
       Mimoriadne 3. zasadnutie MsZ ukončil primátor a poďakoval prítomným poslancov za  
aktivitu a účasť na rokovaní.  K hlavnému bodu rokovania bolo prijaté uznesenie  č.3/2-2007, 
ktoré tvorí prílohu zápisnice. 



 
 
V Spišských Vlachoch 4. apríla 2007 
 
 
 
             Ľubomír  F i f i k                                                          Mária  Džugasová 
                    Primátor                                                                   Prednosta MsÚ     
 
 
 
 
 
Overovatelia:  Mgr. Vladimír Baloga  .................................... 
 
                          Mgr. Štefan Blaščák    .................................... 
 
Zapisovateľka : Mária Džugasová 
  
 
 
 
                           
 
 
 
      M E S T S K É     Z A S T U P I T E Ľ S T V O     S P I Š S K É      V L A C H Y 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
                                              U Z N E S E N I A     Č.    2/2007 
 
z 3.  mimoriadneho zasadnutia  Mestského  zastupiteľstva  v  Spišských  Vlachoch,  
konaného dňa   3. apríla  2007 
 --------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
Uznesenie č.  3/1 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
      schvaľuje 
- program rokovania 3. mimoriadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva 
      v o l í 
- návrhovú komisiu MsZ v obsadení: Mária Chudíková, predseda NK 
                                                            Ján Čurilla a Ing. Juraj Jánošík, členovia NK 
-------------------------------------------------------- 
Hlasovali: za: 8 
                       Mgr. Vladimír Baloga, Mgr. Štefan Blaščák, Ján Čurilla, Mária Chudíková,  
                       Ing. Juraj Jánošík, Ing. Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef Repaský 
                  proti: 0 
                  zdržali sa: 0 



Nehlasovali: 0 
------------------------------------------------------- 
 
 
Uznesenie č. 3/2-2007 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
      s c h v a ľ u j e 
- kúpu nehnuteľnosti rodinného domu s.č. 332, Jilemnického č. 21 a príslušného pozemku k  
  rodinnému domu v Spišských Vlachoch, z  prostriedkov  vlastného fondu rozvoja bývania, v 
  cene podľa predloženého znaleckého posudku, 
      u k l a d á 
- komisii  výstavby, životného prostredia a dopravy pri MsZ zmapovať staré domy s  
  pozemkami v meste,  ktoré nemajú stáleho užívateľa,  alebo majú neudržiavaný vzhľad,  a 
  ktoré sú vhodné  ako ponuka na  budúcu výstavbu nových rodinných domov v intraviláne  
  mesta.  Spracovaný materiál predložiť do mestského zastupiteľstva. 
-------------------------------------------------------- 
Hlasovali: za: 8 
                       Mgr. Vladimír Baloga, Mgr. Štefan Blaščák, Ján Čurilla, Mária Chudíková,  
                       Ing. Juraj Jánošík, Ing. Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef Repaský 
                  proti: 0 
                  zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 0 
------------------------------------------------------- 
  
             
                                                                                                                                                                                                     
Týmto sú podpísané všetky vyššie uvedené uznesenia. 
 
 
                                                                    
 
                                                                                       Ľubomír   F I F I K  
 
                                                                                               Primátor 
 
 
 
 
   M E S T S K É      Z A S T U P I T E Ľ S T V O     S P I Š S K É     V L A C H Y    
 
 
 
                                                     Z Á P I S N I C A 
 
zo 4. riadneho zasadnutia  Mestského zastupiteľstva v Spišských Vlachoch, konaného 
dňa 17. apríla 2007 
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------
- 
 
 



Prítomní:    Primátor mesta:       Ľubomír Fifik 
 
                     Poslanci MsZ:          Mgr. Vladimír Baloga 
                                                        Mgr. Štefan Blaščák  
                                                        Ján Čurilla 
                                                        Vladimír Grega 
                                                        Mária Chudíková  
                                                        Ing. Juraj Jánošík 
                                                        Ing. Michal Kiššák 
                                                        Mgr. Ján Kočiš 
                                                        Ing. Jozefa Repaský 
                                                        Ing. Ladislav Šterbinský 
                                                        Michal Vaľko  
                    Hlavný kontrolór:    Ing. František Stanislav 
                    Prednosta MsÚ:       Mária Džugasová 
 
                    Prítomní:                  Mgr. Janka Korfantová, riaditeľka ZŠ SNP 13 
                                                       Ing. Peter Tomaško, MŠK - TO 
                                                       Michal Labaš, MŠK - FO   
                                                       František Uhrín, MŠK - FO 
                                                       Imrich Gonda, občan 
                                                       Ing. Pavol Gubka, riaditeľ ZŠ Komenského 6 
                                                       Mária Lenártová,  učiteľka MŠ 
                                                       Ivana Salajová,  učiteľka  MŠ 
                                                       Viera Novotná, riaditeľka MŠ 
                                                       Mgr. Monika Toporcerová, Denník Korzár 
                                                       Ing. Karol Lukáč, Komisia fin. a kontroly MsZ 
                                                       Ing. Terézia Tatranská, občan 
                                                       Ivan Čurilla, občan 
                                                       Josef Kříž, občan 
                                                       Marta Meľuchová, občan 
                                                       Iveta Uhrinová, občan 
                                                       Milan Straka, občan 
                                                       Mária Kamenická, prac. MsÚ 
 
 
 
 
 
                                                                        
Program rokovania: 1. Otvorenie 
                                    2. Kontrola uznesení 
                                    3.  Pripomienky občanov 
                                    4. Rozpočet mesta na rok 2007 -  návrh 
                                    5. Preventívne požiarne kontroly v domácnostiach a prevádzkach  
                                        v meste 
                                    6. Pridelenie nájomných bytov 
                                    7. Aktualizácia Organizačného poriadku mestského úradu 
                                    8. Stanovenie priorít mesta vo volebnom období a v roku 2007 
                                    9. Rôzne 



                                  10. Interpelácia poslancov 
                                  11. Diskusia  
                                  12. Uznesenia, záver 
 
 
K bodu 1 
       Rokovanie Mestského zastupiteľstva  otvoril primátor mesta pán Ľubomír Fifik. Po 
schválení programu určil overovateľov zápisnice pánov Jána Čurillu a Vladimíra Gregu. Do 
návrhovej komisie boli zvolení: pani Mária Chudíková - predseda komisie, členovia páni 
Mgr. Ján Kočiš a Ing. Juraj Jánošík, za zapisovateľku bola určená prednostka MsÚ Mária 
Džugasová. 
 
K bodu 2 
       Kontrolu plnenia uznesení z predošlého riadneho zasadnutia MsZ  konaného 6.2.2007 a  z 
mimoriadneho 3. zasadnutia MsZ konaného dňa 3.4.2007, previedla prednostka MsÚ Mária 
Džugasová. V rámci plnenia uznesení MsZ predložil hlavný kontrolór mesta Ing. František 
Stanislav v zmysle prijatého uznesenia č. 2/9 z 6.2.2007 správy o výsledku vykonaných 
kontrol, a to kontrola nakladania s majetkom mesta v roku 2006 v Mestských lesoch a 
majetkoch s.r.o., ul. SNP 34, Spišské Vlachy, kontrola nakladania s majetkom mesta v roku 
2006 v Mestskom hospodárstve s.r.o., SNP 34, Spišské Vlachy, kontrola zámeny pozemkov 
mesta a cirkvi v r. 2006 a správa o použití finančných prostriedkov pre školské zariadenia v r. 
2006. Správy o kontrolách boli vzaté na vedomie, výsledky kontroly budú predmetom 
rokovania komisie finančnej  a kontroly MsZ a ich plnenie následne predložené na 
prerokovanie v MsZ.  K správe o výsledku finančnej kontroly použitia prostriedkov na 
výstavbu telocvične  informoval primátor. Mesto v zákonom stanovenom termíne zaslalo 
odvolanie kontrolou poverenej Finančnej správe Košice, ktorá 10. apríla informovala Mesto o 
odoslaní nášho odvolania Ministerstvu financií SR. Mestské zastupiteľstvo bude trvať na 
vysporiadaní finančných záležitostí. Mesto požiadalo tiež o vykonanie audítu, ktorého 
výsledok bude slúžiť aj k prerokovaniu záverečného účtu mesta za predošlý rok. 
 
K bodu 3 
       Pripomienky občanov:  
p. Imrich Gonda - znovu požiadal o realizáciu kanalizácia na Jarnej ulici, ktorú urguje viac 
                                ako 20 rokov, 
p. František Uhrín - videl projekty kanalizácie Jarnej ulice, sú urobené perfektne, chýba už  
                                 iba finančné zabezpečenie zo strany mesta, 
 
PhDr. Viera Novotná, riaditeľka materskej školy : 
- po vykonaní konroly zo strany hygieny je v MŠ kapacitná nedostatočnosť, v škole je  
 
 
  o 100 %  detí viac ako povoľuje norma, čo je určené riešiť do 30.6.2008, 
- MŠ nevyhovuje ani po stránke bezpečnosti detí a zariadenia budovy, ktorá je stará a po  
  dobu jej správy štátom bola zanedbaná a skoro vôbec neudržiavaná, 
primátor: - pri MŠ teraz riešime parkovanie,  podal aj návrh na postupné riešenie rozšírením 
                  MŠ dostavbou a rekonštrukciou  objektu na SNP 38, čím sa vyrieši aj kapacitná 
                  záležitosť školy,  hygienické aj priestorové problémy, potrebujeme sa obrátiť na 
                  dobrého projektanta a zabezpečiť finančné prostriedky, 
p. Mária Chudíková, zástupca primátora - pred 4 rokmi, pred odovzdaním materských škôl od 
                                  štátu do správy mesta, nebola spracovaná žiadna koncepcia v oblasti 



                                  školstva,  
p. Mária Lenártová, MŠ - škola potrebuje doriešiť  výplatný termín, ktorý je neskorý a nie sú 
                                          včas platené odvody, vyzerá to ako mesiac pozadu, čiastka činí cca 
                                          325.000.- Sk - žiadame doriešiť, 
p. Josef Kříž - pozdravil rokovanie a navrhol zvolávať zasadnutia ako verejné schôdze a 
                       hlavne do väčších priestorov. 
 
K bodu 4 
        Návrh rozpočtu mesta na rok 2007 bol vypracovaný a predložený ako vyrovnaný v 
príjmovej a výdajovej časti vo výške 54.935.000.- Sk, z toho čiastku 33.656.000.- Sk tvorí 
rozpočet na kapitole školstva. K návrhu rozpočtu mesta na rok 2007 predložil  stanovisko 
hlavný kontrolór mesta a v opatreniach odporučil následné doplnenie rozpočtu o rozpočty na 
roky 2008 a 2009, ktoré neboli na dnešné rokovanie predložené. Zároveň sa mesto musí 
zaoberať aj odstránením nedostatkov podľa stanoviska o doplnení rozpočtu v príjmovej a 
výdajovej časti o sumu 926.000.- Sk , t.j. o účelovo určené prostriedky zo štátneho rozpočtu 
na asistentov učiteľa, vzdelávacie poukazy a dopravné.  
             Návrh rozpočtu bol schválený a stanovisko hlavného kontrolóra mesta k rozpočtu 
bolo vzaté na vedomie. 
 
K bodu 5 
         O príprave a realizácii požiarnych preventívnych kontrol informovala prednostka MsÚ 
Mária Džugasová. V rámci kontrol je už vykonaných viac ako 80 % všetkých prehliadok, 
mesto s preventivárom aktualizovalo nový požiarny poplachový plán, ktorý bude doručený do 
všetkých prevádzok a do rodinných domov, kde boli zistené požiarne závady a kde budú 
vykonané v termíne určenom na odstránenie závad aj dohliadky. O výsledku celej kontrolnej 
akcie podá správu preventivár MHZ. 
 
K bodu 6 
        Mestské zastupiteľstvo spôsobom bodovania podľa doteraz platných Zásad prenajímania 
nájomných bytov v meste rozhodlo o pridelení dvoch nájomných bytov v nájomnom dome na 
ul. SNP č. 19. Predmetom prenájmu boli dva spodné dvojizbové byty. Po sčítaní bodov boli 
tieto dva byty pridelené do nájmu pani Blažene Rehákovej s rodinou a pani Margite 
Štebestovej s  manželom. V poradí treťou žiadateľkou ostáva v evidencii pani  Jana 
Baluchová,  štvrtým pán Dušan Solár z Arnutoviec a piatou pani Dana Cmorejová z obce 
Žehra. 
                                                                      
 
K bodu 7 
       Návrh nového Organizačného poriadku mestského úradu predložila prednostka  Mária 
Džugasová. Podľa návrhu poslancov bude organizačný poriadok doplnený v časti III. prílohou 
o úradné hodiny na mestskom úrade a  patrične upravená tabuľková časť štruktúra mestského 
úradu. Takto upravený Organizačný poriadok mestského úradu bol schválený. 
 
K bodu 8 
V rámci stanovení priorít mesta informoval primátor o najnutnejších úlohách pre rok 2007, 
ktoré by mesto malo stihnúť realizovať aj v rámci rozpočtu na tento rok, a o ďalších plánoch 
na nasledujúce roky volebného obdobia. V tomto roku mesto musí poriešiť pitnú vodu v 
mestskej časti Dobrá Voľa, oplotenie nového cintorína, sálu v Rudoľovej záhrade a  úpravu, 
altánok v parku na námestí a rekonštrukciu mestskej chaty Za hurou.  
 



K bodu 9 
primátor - informácia - pani Kotradyová spolu s JUDr. Mikušom podávajú návrh na kúpu 
                                     domu Mižigárovcov na Vajanského 44 vlastnou agentúrou pre účely 
                                     zriadenia útulku pre týrané ženy s deťmi, potrebný k tomu bude súhlas 
                                     mesta a nejaká finančná účasť - MsZ odporúča orientovať sa na 
                                     nórske či dánske fondy, ktoré sú teraz možné,       
               - predaj objektu bývalého domu služieb spolu s pozemkom  o výmere 604 m2 
                 Slovenskej pošte pre zriadenie novej prevádzky v meste po vysťahovaní sa z 
                 priestorov mestského úradu - poslanci - nie je doložený snímok so zákresom a 
                 situáciou, zdá sa  priveľký pozemok, aby sa veľa neodbúralo z parku, čo stromy a  
                 porasty - pozvať zástupcov Sl.pošty  na predloženie vízie použitia, 
- Plán hospodárskeho a sociálneho rozvoja Miktoregiónu MILOJ SPIŠ - dokument vzatý na 
  vedomie s tým, že mesto sa zaväzuje jeho dodržiavaním a rešpektovaním, 
- stravovanie primátora - čerpanie verejných prostriedkov na stravovanie - súhlas spätne od  
  začiatku januára 2007 na celé volebné obdobie vo výške a spôsobom poskytovaným 
  zamestnancom  mestského úradu, 
- Mgr. Ján Kočiš - návrh na zriadenie univerzálneho viacúčelového ihriska v areáli ZŠ  
  Komenského 6  prostriedkami dotácie z verejných prostriedkov z Úradu vlády SR -  
  Sekretariát splnomocnenca  vlády  SR pre šport a mládež p. Galisa  s 1 mil. nákladom v 
  rámci budovania 50 ihrísk na Slovensku s 1  - súhlas s 1/3 nákladom mesta do výšky  
  500.000.- Sk na realizáciu podložia a prác na podklade ihriska, 
- žiadosti o finančnú alebo materiálnu výpomoc - urobiť zoznam a rozhodnúť podľa  
  naliehavosti výberom (OLÚP, n.o. Predná Hora, Chovatelia, organizácie v meste aj mimo  
  mesta a i.), 
- Okresný výbor DPO Sp. Nová Ves - Gelnica - žiadosť o finančný príspevok na súťažnú  
   činnosť družstiev  hasičských zborov - súhlas s prostriedkami vo výške 1000,. Sk na účet  
   podľa žiadosti, 
- žiadosť p. Mariána Galuška, Požiarnická 65, o prenájom priestorov tanečnej sály, baru a  
   soc. zariadení Kultúrneho domu  na odbobie od 21.4.07 do 1.9.07 za účelom poriadania  
   spoločenských a kultúrnych akcií - MsZ nesúhlasí, žiadosť neobsahuje zámery, spôsob 
   platieb, zabezpečenie ochrany majetku mesta  a jeho správu počas poriadaných akcií, 
   upratovanie a pod. - prerokovať v komisii kultúry - chýba koncepcia kultúry v meste, 
   priestory sú ponechávané na zriadenie internetovej kaviarne pre verejnosť, spojenej s 
   podávaním kávy a občerstvenia, 
- návrh primátora na kúpu nákladného auta typu PIAGGIO pre mesto - nesúhlas, najprv 
  navrhnúť  MsLM, s.r.o.,  aby dokúpili ku traktoru vlečku s hydraulikou, aby mohli rozšíriť 
  služby, 
- požiadavka na primátora - preveriť stav v príprave a realizácii výstavby  našej ČOV, ak  
  akcia  nepôjde cez granty EÚ, ako sme počuli v médiách, je potrebné sa obrátiť sa s celým  
  návrhom  na Ing. Marianika alebo iného architekta a pokračovať v príprave cez neho, 
 
 
Stavebná komisia: 
 
- k materiálom z komisie výstavby, ŽP a dopravy zabezpečiť vždy prítomnosť p. Lörinca, 
- p. František Kiseľ  a manž. Anna, 9. mája 19 - žiadosť o odkúpenie pozemku pod a pri chate 
                                Za hurou  -  súhlas s predajom pozemku na p.č. /KN C/ 7730/36 o výmere 
                                38 m2 a p.č. /KN C/ 7730/37 o výmere cca lll m2 v rámci  majetkopráv- 
                                neho vysporiadania užívaných pozemkov pod chatou a manipulačná 
                                plocha okolo chaty  v cene 100.- Sk/m2 + 2000 Sk poplatok za návrh na 



                                vklad do KN,  nesúhlasí s predajom pozemkov na p.č.  /KN C/ 7730/84 o 
                               výmere 804 m2 a p.č. /KN C/ 7730/85 o výmeere 277 m2,  odporúča  
                               požiadať o dlhodobý prenájom tohoto lesného pozemku, v cene podľa 
                               určenia Komisie výstavby, ŽP a dopravy pri MsZ, 
- p. Beáta Rozmušová, Brusník 11/5, Spišská Nová Ves - žiadosť o odkúpenie pozemku p.č. 
                                     /KN C 5520/7 o výmere 493 m2 pri chate Za hurou - nesúhlas, 
                                     pozemok pod chatou a manipulačný priestor okolo chaty boli v rámci 
                                    majetkoprávneho vysporiadania už odpredané, pozemok navyše sa 
                                    neodpredáva, 
- p. Ľuboš Bukšár a manž. Zuzana, Požiarnická 58 - žiadosť o odpredaj pozemku k 
                             stavebnému pozemku pri RD - presunúť na nasledujúce zasadnutie, 
                             dovtedy vysvetlenie  od komisie výstavby, 
- nájomníci bytového domu 9. mája 15 a SNP 19 - žiadosť o zníženie kaucie z 10-násobku na 
                                   3-násobok a vrátenie zvyšku nájomcom bytového domu - riešenie 
                                   nastane až po zmene podmienok  v Zásadách  prenajímania bytov v 
                                   budúcom zastupiteľstve, 
- návrh na ďalšie odprevávanie 5-tich pozemkov v rekreačnej oblasti Za hurou na výstavbu 
                            chát pri Sabinke a cca 1 ha pozemkov pri druhom rybníku v smere do 
                            Prostej doliny - MsZ sa bude touto otázkou zaoberať až po schválení  
                            Územného plánu mesta, 
- návrh na odkúpenie pozemkov za účelom zriadenia prístupovej komunikácie od Mercatroru 
                                   Kovo po lávku cez Hornád v smere k Silu Poľnonákupu - komisia 
                                   najprv  riadne preveriť, predmetný pozemok by mal byť v majetku 
                                  mesta ako neknihovaná cesta, predložiť potom ešte raz do MsZ, 
- návrh na rekonštrukciu chaty mesta Za hurou nad jazerom- súhlas na rekonštrukciu  a práce 
                                        podľa predloženej projektovej  dokumentácie, 
- návrh na odkúpenie pozemkov pre zriadenie miestnej komunikácie a nových stavebných 
                                   pozemkov v časti PATRIA - súhlas MsZ po geodetickom zameraní, 
- návrh na zriadenie oplotenia nového cintorína, zriadenie chodníkov, osvetlenia, ozvučenia a 
                                vodovodnej prípojky na novom cintoríne -  súhlas - oplotenie vpredu 
                                múrom, bok a vzadu pletivom podľa návrhu komisie, 
- návrhy na zriadenie parkoviska a novej komunikácie k cintorínu - riešenie po objasnení 
                                  záležitostí  komisiou v MsZ,             
- návrh na rozdelenie pozemku za predajňou Bala smerom k bytovkám a vedľa ČOV pri  
   bytovkách  na garáže -  nesúhlas MsZ 
- žiadosť p. Rastislava Belaya, Mlynská 37 - o odkúpenie časti pozemku p.č. /KN C/ 2087/1, 
                 a to : diel "3" o výmere 4 m2, pričlenený k p.č./KN C/ 100/1, a diel "4" o výmere 
                 49 m2,  pričlenený k novovytvorenej p.č. /KN C/ 2087/2 - doplniť siete - na 
                 budúce MsZ,  
- žiadosť p. Jána Piatnicu, Tr. 1.mája 18/8, Spišská Nová Ves - o odkúpenie pozemku pod 
 
 
 
                                          chatou s manipulačným priestorom Za hurou - súhlas s predajom 
                                          pozemku p.č. /KN C/ 5536/33 o výmere 53 m2 a p.č. /KN C/ 
                                         5536/34 o výmere 131 m2 za účelom majetkoprávneho 
                                         vysporiadania užívaného pozemku v cene 100.- Sk/m2 + 2000.-Sk 
                                         poplatok za návrh na vklad do KN. 
 
K bodu 10  



p. Michal Vaľko - informácia o zámeroch  mesta s parcelami pri Medvecovci,  
Mgr. Ján Kočiš - parkovanie kamióna pred Kultúrnym domom - ako sa rieši 
Ing. Michal Kiššák - navrhoval v komisii zistiť priestor štátnej cesty a označiť priestor, ktorý 
                                  sa dá užívať na parkovanie, ale nie na niekoľko dní zastaviť celú plochu, 
 
K bodu 11 
Ing. Michal Kiššák - urgovať predloženie Územného plánu mesta na schválenie, aby sme 
                                 stihli všetky procedúry do konca roka, žiadal primátora o rokovanie  
                                 so spracovateľom ÚP - zvolať mimoriadne zasadnutie, 
občianka Mgr. Marta Meľuchová - žiadala odpratať kamene pri mestskej komunikácii pred 
                                   základnou školou na Komenského ulici, pretože ohrozujú ľudí hlavne  
                                   večer a  spôsobujú havárie áut. 
 
K bodu 12 
     Rokovanie Mestského zastupiteľstva ukončil primátor a poďakoval prítomným za účasť na 
zasadnutí. K jednotlivým bodom rokovania boli prijaté konkrétne uznesenia pod číslom 
4/2007, ktoré tvoria  prílohu tejto zápisnice. 
 
V Spišských Vlachoch 30. apríla 2007 
 
 
       Ľubomír  F i f i k                                                            Mária Džugasová 
              Primátor                                                                     Prednosta MsÚ                   
 
 
 
 
 
 Overovatelia:  Ján Čurilla            ....................................... 
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